
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga  
Till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

Förebyggande insatser efter Rimfrost 

Operationen har pågått i mer än ett halvår och dess effekter mot kriminella aktörer 
recenseras både negativt såväl som positivt.  
 
I en intervju i P1-morgon den 13 maj säger kommunstyrelsen ordförande Katrin Stjernfeldt 
Jammeh att hon: ”gissar att de trygghetsmätningar som kommer nu, visar att fler upplever 
en trygghet, och många som hör av sig till både kommunen och polisen och uttrycker en 
uppskattning att polisen finns tillgänglig och närvarande i områden som man har upplevt 
som eftersatta från samhällets sida.”  
 
I samma sändning hör vi Stefan Holgersson, professor i polisvetenskap vid polishögskolan, ge 
Operation Rimfrost hård kritik med motiveringen att satsningen enbart är: ”en kuliss och en 
marknadsföringsaktivitet från polisen.”  
 
Från civilsamhället möts Rimfrost insatsen med orden ”många upplever det som ett förhöjt 
misstänkliggörande, både av sig själva och platserna som sådan."  
 
Vänsterpartiet Malmö ser den kriminella verksamheten som symptom av en grundproblem 
som enbart ej kan bemötas med stora repressiva insatser.  Malmö behöver lika stora 
satsningar och samarbeten för att motverka segregation, fattigdom, bristande 
framtidsutsikter, ojämlikhet. Vi vill att känslan av tillit till myndigheter, politiken, kommunen 
ökar istället för att minska, vilket det lätt kan bli när stadens ledning ständigt framhäver 
trygghetskänslan i samma mening med en mer polisiär närvaro.  
 
Min fråga är: 

• Planerar ledningen lika stora förebyggande sociala satsningar efter operation 
Rimfrost? 

 
Malmö den 20 maj 2020 
Showan Shattak  


